

## O sole mio



**Genre** Music Films  
**Working Title** Schlagerbummel  
**Year of Production** 1960  
**Production-Company** Alfa-Film GmbH  
**Producer** Artur Brauner  
**Director** Paul Martin  
**Main Cast** Senta Berger, Jerome Courtland, Gunther Philipp  
**Script** Gustav Kampendonk, Paul Martin  
**Music** Gert Wilden  
**Colour**  
**Length/Format** 2336 m, 85 Min., 1:1,66  
**Language** German

Schlagerfilm, dessen Titel von dem weltberühmten italienischen Schlager stammt. Die erste Hauptrolle von Senta Berger (Madeleine), die sich den Millionär schnappt, den der umwerfende österreichische Komiker Gunther Philipp als Parodie echter Magnaten wie Gulbenkian anlegt. Als Managerin der Starsängerin Helene ist Kölns Trude Herr zu sehen. Schlagerstar Rex Gildo spielt Rexy. Mit Gesangsauftritten von Vico Torriani, Jan und Kjeld, Ivo Robic, Leo Leandros, Bobbejaan, Paul Kuhn und dem RIAS-Tanzorchester.



Hit film, whose title comes from the world famous Italian pop. The first major role of Senta Berger (Madeleine), which grabs the millionaire of the stunning Austrian comedian Gunther Philipp creates a parody of real magnates like Gulbenkian. As manager of the Star singer Helene Cologne Trude Herr is seen. Pop singer Rex Gildo plays Rexy. With vocal performances by Vico Torriani, Jan and Kjeld, Ivo Robic, Leo Leandros, Bobbejaan, Paul Kuhn and the RIAS Dance Orchestra.